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Agendapunt Fractie(s) Titel Toelichting Stand van zaken
2022/18 Raadsvergadering 

28-11-2022
08. afronding 
verkeersbeleid

CDA Afronding 
Verkeersbeleid: 
alsnog uitvoering 
geven aan 
Campagne ‘Heiloo 
West goes West’

De raad verzoekt het College:
1. In aansluiting op de gepleegde en te plegen 

infrastructurele aanpassingen alsnog invulling 
te geven aan een communicatie- en 
gedragscampagne met bijbehorende 
bewegwijzering onder het motto: “Heiloo-
West goes West”.

2. De raad uiterlijk in het 1e kwartaal van 2023 
hierover te informeren.

B&W 17-01-23
In samenspraak met de afdeling communicatie wordt 
invulling gegeven aan deze motie. In het 1e kwartaal 
van 2023 wordt de raad hierover geïnformeerd.

2022/17 Raadsvergadering 
28-11-2022
08. afronding 
verkeersbeleid

VVD, D66, 
PvdA, 
Heiloo 
Lokaal 

Versnelling 
uitvoering 
Stationsweg 

De raad roept het college op:

Uiterlijk Q1 2023 een opdracht te verlenen voor in 
ieder geval twee ontwerpen met financiële 
consequenties voor de herinrichting van de 
Stationsweg in samenhang met een op termijn 
autovrij Stationsplein en het deel Stationsweg 
tussen de Heerenweg en het station, in 
samenspraak met de bewoners, de BIZ en 
andere belangenvertegenwoordigers ter 
voorlegging aan de raad,

B&W 17-01-23
Voor de Stationsweg en de Zeeweg zijn de eerste 
schetsontwerpen opgesteld. Dit wordt verder 
uitgewerkt. Het college wordt in Q1 2023 geadviseerd 
over de kaders en uitgangspunten voor de 
herinrichting van de Stationsweg en de Zeeweg 
waarbij ook de financiële consequenties inzichtelijk 
worden gemaakt.

2022/16 Raadsvergadering 
07-11-2022 PB

VVD, 
H2000, 
CDA, PvdA

Tegengaan 
(ver)bouw zonder 
omgevingsvergunni
ng

De raad verzoekt het college:
- om te inventariseren hoeveel (bedrijfs)panden 
zonder omgevingsvergunning zijn gebouwd en 
verbouwd in Heiloo; 
- de resultaten hiervan binnen 6 maanden te 
presenteren aan de raad;
- naar aanleiding van dit onderzoek vast te stellen 
waartegen “handhavend” opgetreden kan worden 
en dit dan vervolgens ook te gaan doen,

B&W 17-01-23
In januari 2023 vindt er afstemming plaats tussen de 
ph en de ambtelijke organisatie om dit verder op te 
pakken. 
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2022/15 Raadsvergadering 
07-11-2022 PB

CDA, 
H2000, 
VVD, PvdA

Verbeteren voor 
leefbaarheid 
omgeving De Lus/ 
Ambachtsweg

De raad roept het college op
Dat de leefbaarheid in de wijken voor de raad 
een belangrijk item is. Waarbij inwoners van 
Heiloo ook zelf veel ondernemen en elkaar aan 
kunnen spreken. 

En roept het college op
1) Aandacht te besteden aan het borgen 

van verkeersveiligheid in wijken in Heiloo 
door risico’s te onderkennen en aan te 
pakken;

2) Met bewoners in wijken waar dat speelt 
in gesprek te gaan met als doel 
initiatieven te ontwikkelen voor een 
stevige groenimpuls;

3) In ieder geval in de wijk De Lus aan de 
Ambachtsweg maatregelen te nemen om 
de verkeersveiligheid te bevorderen en 
met bewoners groeninitiatieven te 
ontplooien;

4) Financiële dekking voor punten 2 en 3 te 
zoeken binnen het programma in het 
programma Leefbare gemeente, 
onderdeel 3C “beheer en onderhoud”,

B&W 15-12-2022 
Op 9 december heeft overleg plaatsgevonden met 
een afvaardiging van bewoners van De Lus / 
Ambachtsweg en een medewerker van 
Kennemerwonen. Zaken die aan de orde zijn geweest 
zijn:

• Vergroening buurt;
• Verkeersveiligheid;
• Mogelijke illegale bewoning en vermoedens 

van drugshandel.
Over genoemde onderwerpen zijn afspraken met de 
bewoners gemaakt. Hier wordt op een later moment 
in samenspraak met de bewoners verder invulling aan 
gegeven. De bewoners hebben het gesprek als 
prettig ervaren. 

2022/14 Raadsvergadering 
07-11-2022 PB

Heiloo 
Lokaal

Solar carports De raad,
Verzoekt het college

- Onderzoek te doen met behulp van de 
tool “Park the Sun” naar de mogelijkheid 
tot het realiseren van Solar Carports in 
de gemeente Heiloo

- Kenbaar te maken binnen onze eigen 
gemeente voor initiatiefnemers dat er 

B&W 17-01-23
Het college is van mening dat motie uitvoerbaar is 
mits de gemeente een faciliterende rol vervult. De 
gevraagde acties behoren namelijk tot het domein 
van een initiatiefnemer en het ontbreekt de gemeente 
aan expertise en begrote middelen om deze rol 
adequaat te vervullen. Er zijn bovendien voldoende 
partijen die de ontwikkeling van Solar Carports op 
zich kunnen nemen. Desalniettemin is het college 



Overzicht aangenomen moties raadsvergadering 23 JANUARI 2023
Blauwe tekst: nieuwe stand van zaken
Rood: voorstel van B&W om deze als afgehandeld te beschouwen en van de lijst af te voeren 

3

subsidie aangevraagd kan worden voor 
deze prambojecten 

- In samenwerking met eventuele 
initiatiefnemers, subsidie aan te vragen 
bij de Provincie Noord-Holland voor een 
financiële impuls voor verder onderzoek 
naar de haalbaarheid van Solar Carports 
op potentiele locaties, alsmede een 
bijdrage voor het realiseren van de Solar 
Carports binnen de gemeente Heiloo

- Terug te koppelen aan de Raad welke 
terreinen geschikt zijn voor deze Solar 
Carports

- In 2023 te starten met het realiseren van 
deze Solar Carports, eventueel tezamen 
met andere initiatiefnemers binnen de 
gemeente Heiloo

bereid om op basis van de beschikbare informatie in 
de tool ‘Park te Sun’ terug te komen met een aantal 
mogelijk geschikte parkeerterreinen. 

De provincie Noord-Holland heeft via haar eigen 
communicatiemiddelen uitgebreid en herhaald 
kenbaar gemaakt dat er financiële middelen zijn om 
dergelijke ontwikkelingen te stimuleren. Om ervoor te 
zorgen dat deze boodschap een breder publiek 
bereikt kan het college via de voor haar beschikbare 
communicatiemiddelen berichten over de door de 
provincie geboden mogelijkheden.

2022/13 Raadsvergadering 
07-11-2022 PB

H2000 Voetgangers-
veiligheid Zuiderloo 
(Krommelaan)

De raad verzoekt het college 
- maatregelen te laten nemen om ten aanzien van 
deze situatie de voetgangersveiligheid te 
vergroten. 

B&W 17-01-23
In de raadsvergadering van 7/11 jl. zijn door 
Heiloo2000 kanttekeningen geplaatst bij het gebruik 
van houtsnippers. Gewerkt wordt nu aan een 
oplossing in betontegels noordelijk van het bestaande 
fietspad. De aanwezige greppel moet hiertoe worden 
vergraven, Zo ook moet het aanwezige bouwbord 
worden verplaatst. Het pad wordt vanwege de 
beschikbare breedte drie tegels breed (met 
opsluitband circa 1 meter).

2022/12 Raadsvergadering 
07-11-2022 PB

PvdA, CDA Gerichte aanpak 
energiearmoede en 
verduurzaming

De raad verzoekt het College: 
1. Werk de moties van 6 december 2021 uit 

door aansluiting te zoeken bij de aanpak van 
de gemeente Zutphen. 

2. Werk voor zowel de optie 130% als 150% 
sociaal minimum uit wat daarvan de impact 
en financiële consequenties zijn, inclusief de 
alternatieven voor dekking. Betrek hierbij niet 

B&W 15-12-2022 
Na de collegevergadering van 13 december is een 
raadsinformatiebrief naar de raad gestuurd met een 
overzicht maatregelen verduurzaming koopwoningen. 
Zie lijst ingekomen stukken raad 23 januari 2023 : 
C04, C04a 
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alleen de duurzaamheidsgelden, maar bezie 
ook breder vanuit het sociaal domein / 
armoedebestrijding.

3. Betrek hierbij de expertise van Heiloo 
Energie en Duurzaam Heiloo.

4. Bied het plan van aanpak uiterlijk eind dit jaar 
aan voor bespreking in de commissie in 
januari 2023.

2022/11 Raadsvergadering 
07-11-2022 PB

CDA Energiekosten 
verenigingen: 
inventarisatie 
behoefte en 
maatwerk

De raad verzoekt het College:

1. Bij het opstellen van het plan van aanpak 
energiearmoede ook te inventariseren wat de 
behoeften van verenigingen zijn en 
voorstellen te doen voor verduurzaming. 
Daarbij kunnen meerdere scenario’s aan bod 
komen, inclusief voorstellen voor financiële 
dekking. 

2. Betrek hierbij de expertise van Heiloo 
Energie en Duurzaam Heiloo.

3. Bied het plan van aanpak uiterlijk eind dit jaar 
aan voor bespreking in de commissie in 
januari 2023.

B&W 15-12-2022 Op 18 januari 2023 is over dit 
onderwerp een BUCH raadsinformatieavond in het 
gemeentehuis van Castricum.
(zie ook motie nummer 2021/08 van deze lijst)

2022/10 Raadsvergadering 
07-11-2022 PB

PvdA, 
Heiloo 
Lokaal

Bevorderen 
fietsveiligheid op de 
fietspaden

De raad verzoekt het college om 
1. Een vaststelling te doen van paaltjes die 

wegkunnen en paaltjes die correct 
gemarkeerd moeten worden.

2. De uitvoering van verwijdering en markering 
waar nodig uiterlijk Q2 2023 afgerond te 
hebben.

3. Financiële dekking voor punten 1 en 2 te 
zoeken binnen programma Leefbare 
Gemeente onderdeel 3c.

B&W 15-12-2022 Aan de fietsersbond is verzocht om 
de inventarisatie die zij hebben gedaan van paaltjes 
die overbodig zijn aan ons toe te sturen.

Update 17-01-23
In januari 2023 wordt een overleg gepland met de 
Fietsersbond om het weghalen van paaltjes te 
bespreken.
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2022/09 Raadsvergadering 
11-10-2022 
4. 
Uitvoeringsprogram
ma coalitieakkoord 
2022-2026

PvdA, CDA Bouw van sociale 
huurwoningen op 
locatie oude 
gemeentehuis

De raad roept het college op om op de locatie 
van het oude gemeentehuis huurwoningen te 
realiseren in categorie 1 en 2. 

B&W 15-12-2022 Een eerste oriënterend gesprek 
hierover is reeds met KennemerWonen gevoerd. Dit 
wordt de komende tijd nader uitgewerkt.

B&W 17-01-23
Aan de raad is een voorstel gestuurd om de 
rechtervleugel van het gemeentehuis te verbouwen 
ten behoeve van de opvang van 89 Oekraïners (raad 
op 23 januari 2023). Dit is voor een periode van 
maximaal twee jaar. In deze periode werkt de 
gemeente met KennemerWonen aan een plan voor 
sociale huurwoningen uit. 

2022/07 Raadsvergadering 
11-07-2022 07. 
Kadernota 2023

PvdA Schrappen 
(nacht)vluchten 
Schiphol 
Nieuwe titel: 
terugdringen 
overlast Schiphol

De raad verzoekt het college: Er in de BRS op 
aan te dringen dat: • Bij de overige vluchten een 
start- en landingsroute alsmede vlieghoogte 
worden gevolgd die voor Heiloo de relatief minste 
overlast opleveren.

B&W 15-12-2022 Samen met de BRS werkt Heiloo 
interbestuurlijk samen met het Rijk, en Provincies en 
gemeenten in de Schipholregio. De samenwerking is 
bekrachtigd met de ondertekening van de Bestuurlijke 
Overeenkomst, 10 oktober jl. waarover de raad is 
geïnformeerd. Deze overeenkomst is de aanzet van 
de NOVEX Schipholregio, een rijk-regio-traject om in 
samenwerking de diverse opgaven binnen de 
Schipholregio integraal op te pakken. Wethouder 
Vennik sluit elke twee maanden aan bij de BRS en 
verdedigt daar de belangen van Heiloo.

Binnen deze interbestuurlijke samenwerking staat ook 
de Luchtruimherziening op de agenda. De 
Luchtruimherziening moet via vaste naderingsroutes, 
in combinatie met het hoger aanvliegen en gelijkmatig 
dalen (met minder motorvermogen), leiden tot minder 
geluidoverlast van vliegverkeer. Hoe dit er in de 
praktijk uit gaat zien en om welke (positieve) effecten 
dit gaat, is niet bekend. Daarover pas meer 
duidelijkheid wanneer er gesproken gaat worden over 
de exacte (nieuwe) routes. Die zullen komende jaren 
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nader worden ontworpen, waarbij de omgeving 
nadrukkelijk wordt betrokken.

Het standpunt van de gemeente Heiloo:
‘Minder hinder voor iedereen’ (in meer of mindere 
mate) moet als leidend sturingsprincipe moet worden 
gebruikt bij verdere ontwikkeling van de luchthaven. 
Belangrijk voor de gemeente Heiloo, maar ook 
gemeenten in de regio Alkmaar-BUCH-Haarlem-
IJmond is dat er nu eerst helderheid komt over welke 
mate van belasting en hinder voor individuele 
omwonenden acceptabel is. (basisbescherming voor 
individuele inwoners inclusief helderheid over 
eventuele compensatie) en dat pas daarna wordt 
gekeken naar (nieuwe) routes. Ook wil de regio dat er 
wordt afgestapt van de salderingsbenadering en dat 
er een nieuwe rekensystematiek komt voor 
geluidshinder van luchtvaart, waarbij er ook aandacht 
is voor piekgeluiden.

2022/06 Raadsvergadering 
30-05-2022 14. 
Moties vreemd

GBH 07. Motie GBH 
vreemd aan de 
agenda 
Permanente 
bewoning 
vakantiewoning 

De raad verzoekt het college:  1. onderzoek te 
doen naar de mogelijkheid om voor de komende 
5 jaar tijdelijke en/of permanente bewoning van 
recreatie/vakantiewoningen in Heiloo toe te staan  
2. onderzoek te doen naar de mogelijkheid om de 
betreffende bewoners dan ook in te schrijven in 
de gemeentelijke basisadministratie 3. om voor 
eind 2022 te komen met een voorstel aan de 
raad waarin deze mogelijkheden inclusief 
voorwaarden en planning ter besluitvorming 
worden voorgelegd. En gaat over tot de orde van 
de dag.

B&W 17-01-23
Een raadsinformatiebrief is in de maak en komt zo 
spoedig mogelijk naar de raad. 

2022/05 Raadsvergadering 
30-05-2022 10. 

PvdA 05. Motie PvdA 
afvalstoffenverorde

De raad verzoekt het college de Ja/Ja-sticker in 
te voeren en daarbij te streven naar 1 januari 

Het college zal dit binnenkort bespreken en een 
terugkoppeling geven.
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Afvalstoffenverorde
ning 2022

ning invoering 
jajasticker 

2023 en uiterlijk 1 maart 2023, waarbij wordt 
gekozen voor de volgende betekenis: • Ja/Ja-
sticker: zowel reclame als huis-aan-huisbladen  • 
geen sticker: geen reclame, wél huis-aan-
huisbladen  • Nee/Nee-sticker: reclame noch 
huis-aan huisbladen. En gaat over tot de orde 
van de dag.

B&W 20221115: Het college komt binnenkort met een 
raadsinformatiebrief met een stand van zaken. 

B&W 17-01-23 
Op 29 november 2022 heeft het college aan de raad 
een RIB gestuurd (zie ingekomen stukken C05 raad 
19 december 2022). Hierin staat dat er gestreefd 
wordt naar een gedegen invoering. Dit houdt in dat er 
nog een aantal stappen doorlopen moeten worden tot 
en met maart 2023. Daarna kan er een externe 
specialist aan de slag om belanghebbenden mee te 
nemen bij het traject van invoering van de Ja-sticker. 
De inschatting is dat dit 3 maanden duurt. Naar 
verwachting wordt de Ja-sticker in Q3 2023 
ingevoerd. 

2022/04 Raadsvergadering 
07-03-2022 17. 
Moties vreemd aan 
de orde

D66 Heiloo-
2000 VVD 
PvdA

Motie The Spot Draagt het college op: • “The Spot” in fases te 
bouwen – te beginnen met de skatebaan - op één 
van de door het “Jongerenwerk Heiloo” 
voorgedragen alternatieve locaties (te weten: op 
de plek van de papiercontainers of voor de 
huidige sporthal. • Zo spoedig mogelijk, maar 
uiterlijk 1 april 2022, een plan van aanpak 
inclusief eventuele financiële consequenties en 
tijdpad hiervoor aan de raad te presenteren. • 
“The Spot” hiermee los te koppelen van de bouw 
2e sporthal ’t Vennewater, omdat het 
verschillende projecten zijn.

Op 31 maart is een memo over “The Spot” naar de 
raad gestuurd. VOORSTEL april 22: Deze motie af te 
voeren van deze lijst. (B&W april 22). Raad 21-4-22: 
De opdracht is nog niet uitgevoerd en dus is de motie 
niet afgehandeld. Blijft staan op de lijst. Geen 
actuelere stand van zaken (30-5-22).
In de raadsinformatiebrief van 30 augustus 2022 is de 
laatste stand van zaken beschreven. De 
voorgedragen alternatieve locatie voor de sporthal 
vonden de initiatiefnemers te klein. Zij hebben 
voorgesteld om het skatepark en het ASM-gedeelte 
om te draaien. De periode tot en met oktober –
wanneer de uitkomsten van het flora en 
faunaonderzoek bekend worden- benutten wij om 
deze wissel te onderzoeken. Daarbij brengen wij ook 
de financiële en procedurele aspecten in kaart.

B&W 20221115: In onze brief van 10 november 2022 
hebben wij een uitgebreide update verstrekt. De 
skatebaan heeft in de nieuwe locatiestudie een plek 
gekregen aan de zuidzijde van het parkeerterrein 
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tegen de sportvelden aan. Uit een recent verkregen 
hernieuwde offerte voor het skatepark blijkt echter dat 
door de enorme prijsstijgingen de prijs in anderhalf 
jaar tijd bijna verdubbeld is. Hierdoor past de beoogde 
skatebaan niet in het beschikbare budget. Komende 
maand verwachten wij de financiële doorrekeningen 
voor de tweede sporthal en de terreinaanpassingen te 
ontvangen. Op basis hiervan wordt uw raad 
geadviseerd over het vervolg van beide projecten.

B&W 15-12-2022
De financiële doorrekeningen zijn nagenoeg 
afgerond. Op basis hiervan wordt een raadsvoorstel 
uitgewerkt. De verwachting is dat dit voorstel in 
februari wordt voorgelegd.

Update 03-01-2023
Op 16 januari staat een RIA gepland over het 
onderwerp. Daarnaast is een raadsvoorstel in 
voorbereiding die in Q1 2023 naar de raad wordt 
gestuurd.

2022/03 Raadsvergadering 
07-03-2022 17. 
Moties vreemd aan 
de orde

PvdA GBH Motie Opkoop-
bescherming 

De raad draagt het college op:  • Het instrument 
van opkoopbescherming toe te gaan passen in 
Heiloo. • Uiterlijk in mei 2022 een voorstel aan de 
gemeenteraad voor te leggen voor de wijze 
waarop in Heiloo de zelfbewoningsplicht in het 
kader van opkoopbescherming wordt ingevoerd.

Raad 30-5-22: Er staat niets bij de stand van zaken 
en het is inmiddels bijna juni. Aan de opdracht is dus 
niet voldaan. Graag informatie over de voortgang. 
B&W 21-5-22: De raad zal per brief geïnformeerd 
worden over de invoering van opkoopbescherming in 
de huisvestingsverordening. In deze brief krijgt u, 
naast een voorstel over de mogelijkheid om woningen 
in het goedkope en middel dure segment te 
beschermen, ook een overzicht van mogelijk andere 
onderwerpen die de raad kan opnemen in de nieuwe 
huisvestingsverordening. 
De raad zal in september 2022 per brief worden 
geïnformeerd.
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B&W 20221115: De raad is in september 2022 per 
brief geïnformeerd over de mogelijke onderwerpen 
(waaronder opkoopbescherming) die in de 
Huisvestingsverordening kunnen worden opgenomen. 
Samen met de gemeenten in Regio Alkmaar wordt 
onder begeleiding van RIGO gewerkt aan een nieuwe 
Huisvestingsverordening. Deze moet voor 1 juli 2023 
zijn vastgesteld door de raad.

B&W 15-12-2022 De opkoopbescherming maakt het 
mogelijk dat de gemeente een verbod kan instellen 
op het in gebruik geven (het verhuren) van nieuw 
aangekochte woningen in het goedkope en 
middeldure segment zonder vergunning van 
burgemeester en wethouders, gedurende een periode 
van vier jaar na de leveringsdatum, in aangewezen 
gebieden. De maatregel geldt dus tot maximaal vier 
jaar na de aankoop van de woning en de woning kan 
in die periode alleen met een vergunning verhuurd 
worden.
De opkoopbescherming heeft de vorm van een 
vergunningsstelsel onder de Huisvestingswet 2014. 
Wanneer de gemeente gebruik wil maken van de 
mogelijkheid, moet het instrument dan ook 
opgenomen worden in de Huisvestingsverordening.

De huidige Huisvestingsverordening vervalt vanuit 
rechtswege per 1 juli 2023. Heiloo is inmiddels met de 
regiogemeenten, onder begeleiding van Rigo, bezig 
met het opstellen van een nieuwe verordening. 
Deze moet voor 1 juli 2023 worden vastgesteld.
Opkoopbescherming is een onderdeel wat (per 
gemeente) nader wordt uitgewerkt.

Het is nog de vraag of de gemeente Heiloo 
opkoopbescherming kan invoeren. Om 
opkoopbescherming in te voeren moet de gemeente 
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vaststellen en onderbouwen in de 
Huisvestingsverordening:
A. in welk(e) gebied(en) van de gemeente er door 
schaarste aan goedkope en middeldure 
koopwoningen onevenwichtige en onrechtvaardige 
effecten optreden voor bepaalde groepen omdat zij 
hierdoor onvoldoende kans maken op een betaalbare 
koopwoning én dat de maatregel noodzakelijk, 
geschikt en proportioneel is om de schaarste te 
bestrijden, of 
B. dat de inzet van deze maatregel noodzakelijk, 
geschikt en proportioneel is voor het behoud of de 
bevordering van de leefbaarheid in het (de) 
betreffende gebied(en).

Om nut en noodzaak aan te tonen is gestart met een 
analyse van recente transacties (kadasterdata). 
Hiermee krijgen we zicht op eventueel nut en 
noodzaak van de inzet van een stelsel van 
opkoopbescherming. We moeten inzicht hebben in:
• de omvang van het probleem (met oog op de 
proportionaliteit van de maatregel en gegeven de 
benodigde gemeentelijke uitvoerings- en 
handhavingscapaciteit in een later stadium);
• de spreiding over de gemeente (met oog op 
afbakening werkingsgebied, gebiedsaanwijzing in het 
formuleren van het beleidsvoorstel en de 
verordeningstekst).

Samengevat: het is niet mogelijk om 
opkoopbescherming  “even in te voeren”. Het college 
vindt het verstandiger om hier goed onderzoek naar 
te doen en dit logischerwijs te betrekken bij het 
opstellen van de nieuwe huisvestigingsverordening.

2022/02 Raadsvergadering 
28-02-2022 02.A. 
Verzoek om een 

D66 Motie Onafhankelijk 
Onderzoek BUCH 
ICT 

Verzoekt het college als lid van het BUCH-
bestuur binnen de GR BUCH een opdracht te 
verstrekken aan de algemeen directeur om een 

Raad 30-5-22: Is er al een statusupdate? Raad 27-6-
22: PH Ten Bruggencate zegt toe dat de beloofde 
statusupdate na de bestuursvergadering BUCH naar 
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raadsdebat van 
D66 over de BUCH 
en de ICT 
aanbesteding

onafhankelijk onderzoek in te laten stellen naar: - 
de feitelijke gang van zaken omtrent de 
vermeende fraude rond de Europese 
aanbesteding en uitvoering van ICT-projecten   - 
de juridische, financiële en organisatorische 
consequenties daarvan voor de BUCH-
werkorganisatie  - de leringen die hieruit 
getrokken kunnen worden,  - de huidige stand 
van zaken en aanbevelingen voor optimalisering 
van het BUCH – ICT beleid.  En toe te zeggen 
aan deze raad:  - de opdrachtverlening – direct 
na de afronding van de juridische procedures- en 
ongeacht de uitspraak van de rechter- met de 
raad te delen zodra deze is geformaliseerd.  - en 
het volledige rapport met de raad te delen zodra 
dat door de onderzoekers is uitgebracht.  en gaat 
over tot de orde van de dag.

de raad gaat. Verzending vindt plaats voor het 
zomerreces.
De juridische procedure is nog niet afgesloten. Op 10 
mei 2022 was de deadline voor het aanleveren van 
de memorie van grieven ten behoeve van het hoger 
beroep. De inschatting van de advocaten is dat de 
zitting op zijn vroegst in het eerste kwartaal 2023 
plaatsvindt en de uitspraak niet voor de zomer van 
2023 gedaan wordt. Na de uitspraak wordt de 
opdrachtverlening ter vaststelling voorgelegd aan het 
bestuur van de GR werkorganisatie BUCH.

2022/01 Raadsvergadering 
31-01-2022 08. 
Jaarverslag en 
benoemingen van 
de 
Adviescommissie 
Ruimtelijke 
Kwaliteit Heiloo 
(ARKH)

Heiloo-
2000 CDA

Motie Toevoegen 
bomen aan de 
bomenlijst van 
Heiloo 
AANGENOMEN

• Om uit te zoeken of de bomen uit de bijlage 
opgenomen kunnen worden in de bomenlijst • Bij 
de ontwikkelaars van beide bouwterreinen/ 
projecten het belang van het behoud van de 
bomen voor Heiloo aan te geven. • Met de ARKH 
te overleggen welke richtlijnen in aanmerking 
komen. • Er richtlijnen en een waardering wordt 
opgesteld voor bomen op de bomenlijst.  • De 
raad op de hoogte te houden van de 
mogelijkheden.   en gaat over tot de orde van de 
dag.

1. Voor particuliere bomen geldt dat de eigenaar de 
boom of bomen kan aanmelden om ze op de 
monumentale bomenlijst te zetten. Bij aanmelding 
door  de eigenaar vindt een beoordeling plaats of aan 
de door ons gestelde voorwaarden voldaan wordt. Op 
het  eerste gezicht lijkt het erop dat dit het geval is 
voor de door u vermelde bomen. Na aanmelding door 
de  eigenaar is nader onderzoek echter wel vereist.  
2. Bij de ontwikkelaars van beide bouwterreinen wordt 
door ons het belang van het behoud van bomen voor 
Heiloo aan gegeven. 3. Er zijn richtlijnen voor bomen 
die in aanmerking kunnen komen voor plaatsing op 
de lijst. Deze staan op de gemeentelijke website 
vermeld en zijn de volgende: • Uw boom is minstens 
50 jaar oud. • Uw boom is gezond en u verwacht dat 
hij nog minimaal 10 jaar leeft. • Uw boom is te zien 
vanaf de openbare weg of voetpad langs uw huis. • 
Uw boom bepaalt het karakter van zijn omgeving. 
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Oftewel: eigenlijk is hij onvervangbaar. 4. Er zijn al 
richtlijnen, zie antwoord op 3. (30-5-22) Raad 30-5-
22: punt 2. Vraag over antwoord bij de voortgang van 
de uitvoering van de motie. Hoe wordt dit behoud nu 
geborgd? B&W 21-6-22: De verschillende 
medewerkers binnen de BUCH die betrokken zijn bij 
de ontwikkeling van de locaties zijn op de hoogte van 
de inhoud van deze motie. Zij nemen dit ook mee in 
de gesprekken die gevoerd worden met de 
ontwikkelende partijen. Daarin zullen zij het belang 
van het behoudt van deze bomen voor de gemeente 
Heiloo benadrukken. Het blijft echter voorbehouden 
aan de eigenaar van het terrein om de bomen al dan 
niet aan te melden voor de monumentale bomenlijst. 
De gemeente heeft geen juridische mogelijkheden om 
dit af te dwingen.

Toezegging raadsvergadering 26/09:
College zegt toe dat er een paragraaf over behoud 
bomen wordt opgenomen in het groenbeleidsplan.

B&W 20221115: Binnen het groenbeleidsplan wordt 
aandacht besteed aan het behoud van bomen binnen 
de gemeente.

2021/10 Raadsvergadering 
20-12-2021 13. 
Motie vreemd aan 
de agenda CDA 
H2000 PvdA VVD 
D66 aanpassing 
parkeernorm 
kleinere woningen 
20 december 2021

CDA PvdA 
Heiloo-
2000 D66 
VVD Heiloo 
Lokaal

Motie Lagere 
parkeernormen 
kleine woningen 
(AANGENOMEN)

De raad verzoekt het college:   1. Te komen tot 
een voorstel voor een beperkte aanpassing van 
het huidige parkeerbeleid, waarbij een lagere 
parkeernorm wordt vastgesteld voor (a) woningen 
kleiner van 50 m2 gebruiksoppervlakte (gbo)  en 
(b) voor woningen van 50 tot en met 70 m2 gbo.  
2. Dit voorstel in februari 2022 ter behandeling in 
de commissie voor te leggen, zodat dit voorstel 
aansluitend in de raad kan worden geagendeerd.

Voorstel is in voorbereiding (januari 2022). (B&W 25 
jan 22) Wordt meegenomen bij een nieuw 
verkeersbeleidsplan. (B&W april 22)  Raad 21-4-22: 
Reactie college klopt niet. Moet zijn 
Parkeerbeleidsplan in plaats van Verkeerbeleidsplan.
 (B&W 30-5-22) Wordt meegenomen bij een nieuw 
parkeerbeleidsplan. 

B&W 15-12-2022 De nota parkeernormen is afgerond 
en in het college geagendeerd (20 december). Als de 
nota vastgesteld wordt, kan deze worden 
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gepubliceerd. Na publicatie is de nota van 
toepassing.  

B&W 17-01-23 update
De nota parkeernormen 2022 is door het college op 
20 december vastgesteld. Aan de raad is hierover 
een RIB gestuurd (zie ingekomen stukken  C09, raad 
23 januari 2023) . Hierin is aangegeven dat de 
parkeernorm voor woningen is gekoppeld aan de 
omvang van de woning en het type woning (koop / 
huur) i.p.v. prijsklasse. Ook is er een aparte norm 
voor woningen kleiner dan 50 m2 toegevoegd.

Voorstel : als afgehandeld te beschouwen en af te 
voeren van deze lijst 

2021/09 Raadsvergadering 
06-12-2021 06. 
Moties vreemd aan 
de agenda 6 
december 2021

PvdA CDA Motie Geef bij 
verduurzaming van 
woningen voorrang 
aan slecht 
geïsoleerde, 
verouderde 
woningen 
(AANGENOMEN)

De raad verzoekt het college voor het tweede 
kwartaal van 2022:  1. In kaart te brengen welke 
woningen in Heiloo slecht geïsoleerd en wat 
energievoorziening betreft verouderd  zijn. Hierbij 
kan zo nodig samengewerkt worden met de 
Provinciale Staten NH. Het ligt voor de hand 
hierbij  ook intensief samen te werken met 
Duurzaam Heiloo en Heiloo Energie. 2. In het 
overleg over de prestatieafspraken met 
Kennemerwonen harde afspraken te maken om 
versneld bestaande huurwoningen in Heiloo 
energiezuinig te maken. 3. Een plan van aanpak 
te maken hoe de gemeente huishoudens zal 
ondersteunen bij de verduurzaming van hun 
koopwoning, die geen beroep kunnen doen op 
een lening van het Warmtefonds en/of de ISDE-
subsidieregeling.

Er wordt momenteel (januari 2022) gewerkt aan een 
memo aan de raad. (B&W 25 jan 22). 
Raadsvergadering 28 feb: de VZ zal aan de PH 
vragen wanneer de memo nu naar de raad komt.  De 
raad is na het college van 15 februari een memo 
toegestuurd die ingaat over de inhoud van deze 
motie. De memo is te vinden onder de ingekomen 
stukken van het raadsinformatiesysteem.   
VOORSTEL : Deze motie af te voeren van deze lijst. 
(B&W april 22) Raad 21-4-22: Voorstel van het 
college voor het afvoeren van de motie van de lijst is 
niet akkoord. Memo van het college geeft geen 
uitsluitsel over de 3 punten. het punt over bestuurlijk 
overleg met kennemer Wonen ( besluitpunt 2 van de 
motie ) moet op de toezeggingenlijst, net als het punt 
over het plan van aanpak ( besluitpunt 3 van de 
motie).  Geen actuelere stand van zaken (30-5-22)  
Het beleid m.b.t. de energietoeslag is vastgesteld en 
in werking voor de rest van het jaar. Op basis van 
maatwerk kunnen inwoners daarnaast nog een 
beroep doen op reguliere bijzondere bijstand. Er 
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wordt gewerkt aan het plan van aanpak voor een 
duurzamere aanpak van besparing op de 
energierekening en wordt momenteel gericht op het 
optimaleren van de CV-installaties, ventilatieboxen en 
adviesgesprekken (incl. toepassing van 
energiebesparende maatregelen).    
Voorstel: Hier aan toevoegen de tekst van de lijst met 
toezeggingen van toezegging 2022-05. Plan van 
aanpak is in ontwikkeling.
Toezegging raadsvergadering 26/09
College zegt toe dat er voor het eind van het jaar een 
PVA ligt

B&W 20221115: Het PvA is in de maak. Zodra het 
PvA afgerond is, wordt de gemeenteraad 
geïnformeerd middels een RIB. 

B&W 17-01-23 update 
Na de collegevergadering van 13 december is de RIB 
‘Overzicht maatregelen verduurzaming 
koopwoningen’ naar de raad gestuurd. In de bijlage 
van deze RIB is een overzicht opgenomen van alle 
lopende en aanstaande acties voor bewoners met 
een koopwoning die hun huis energiezuiniger willen 
maken.

Voorstel : als afgehandeld te beschouwen en af te 
voeren van deze lijst

2021/08 Raadsvergadering 
06-12-2021 06. 
Moties vreemd aan 
de agenda 6 
december 2021

PvdA 
Heiloo-
2000 
Heiloo 
Lokaal

Motie Financiële 
steun voor 
huishoudens met 
energiearmoede 
(AANGENOMEN)

1. Een plan van aanpak op te stellen om 
huishoudens in Heiloo financieel te ondersteunen 
die te maken  hebben met energiearmoede.  o 
Hierbij wordt de definitie van ‘energiearmoede’ 
gebruikt van het Nibud. o Hiervoor wordt 
onderzocht of bij de bestrijding van 

Stand van zaken (deel 2) (deel 1 is als bijlage 
toegevoegd in de module moties in iBabs):  Raad 30-
5-22: Er wordt gesteld dat plan wordt uitgewerkt. 
Wanneer kunnen we dat verwachten? We zijn bezig 
om een plan uit te werken om de SPUK-gelden te 
kunnen besteden. Hiervoor zijn we in gesprek met 
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energiearmoede de bijzondere bijstand benut  
kan worden om inwoners van Heiloo te 
compenseren voor de stijgende energiekosten.  
2. Bij de vroegsignalering in het kader van de 
schuldenaanpak specifiek te letten op de 
gevolgen van de hogere energieprijzen.

verschillende partijen om uit te zoeken welke 
maatregelen geschikt zijn en hoe we deze zo 
eenvoudig en snel mogelijk kunnen inzetten. Zo is er 
het gesprek met Kennemer Wonen over het 
optimaliseren van verwarmingsinstallaties, zijn we in 
gesprek met partijen (waaronder Heiloo Energie) die 
adviesgesprekken kunnen aanbieden, inclusief het 
aanbrengen van energiebesparende maatregelen 
voor onder andere ook huurders en beoordelen we 
een mogelijk platform waar verschillende diensten 
aangeboden kunnen worden. Na het zomerreces zal 
een concreet plan worden gepresenteerd, zodat de 
communicatie naar de doelgroep in samenwerking 
met sociaal domein vorm krijgt.”
Plan van aanpak is in ontwikkeling.
Toezegging raadsvergadering 26/09
College zegt toe dat er voor het eind van het jaar een 
PVA ligt.

B&W 15-12-2022 Op 18 januari 2023 is over dit 
onderwerp een BUCH raadsinformatieavond in het 
gemeentenuis van Castricum.
(zie ook motie 2022/11 van deze lijst). 

2021/07 Raadsvergadering 
01-11-2021 05.a. 
moties inclusief 
preadviezen bij 
begroting

VVD CDA 
D66 Heiloo-
2000

Motie VVD CDA 
D66 
Programmabegrotin
g 2022 reparatie 
bestemmingsplan 
Zandzoom 1 nov 
2021

De raad roept het college op om: 
1. grondig te analyseren op welke plaatsen in het 
bestemmingsplan en in het verkeersplan 
aanpassingen noodzakelijk zijn, gelet op de 
vernietiging door de Raad van State  
2. aan de raad een plan van aanpak 
bestemmingsplan Zandzoom te presenteren met 
daarin een datum waarop de raad het 
bestemmingsplan kan vaststellen voor 16 maart 
2022  

Het Plan van Aanpak met bijbehorende planning is 
reeds besproken in het college en inmiddels naar de 
raad gestuurd. In november wordt nog een 
persgesprek georganiseerd inzake Zandzoom. (B&W 
23 november 2021)   De aanpak voor Zandzoom is in 
de commissie van 20 december 2021 besproken. 
Daarbij heeft de portefeuillehouder aangegeven dat 
de aanpak zorgvuldig moet zijn, en er meer tijd nodig 
is voor het uitvoeren van de noodzakelijke 
onderzoeken. Het vaststellen van het 
bestemmingsplan zal daarom niet plaatsvinden vóór 
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3. indien de beschikbare ambtelijke capaciteit om 
deze doelstelling tijdig te realiseren niet 
voldoende is, aan de raad aan te geven op welke 
wijze deze mogelijke belemmering wordt 
opgelost, en gaat over tot de orde van de dag.

16 maart 2022. Zodra de onderzoeken zijn afgerond, 
zal het ontwerpbestemmingsplan Zandzoom in 
procedure worden gebracht. (B&W april 22) Raad 30-
5-22: Wat is de planning?

B&W 15-12-2022 Op 29 november 2022 is een RIB 
gestuurd met daarin de uitleg dat er een zo robuust 
mogelijk onderbouwing nodig is en dat daardoor extra 
tijd nodig is. De inzetbare opties worden nu 
onderzocht voor een robuuste onderbouwing en het 
college laat via een volgende RIB weten wanneer dit 
gereed is. 

B&W 17-01-23 update
1. De raad heeft op 28 november 2022 een besluit 
genomen over de afronding van het verkeersbeleid 
waarin het verkeersmaatregelenpakket is 
opgenomen. 
2. Het verkeersmodel moet worden toegepast op 
Zandzoom. Aan de hand van de nieuwe Aeriustool 
wordt een nieuwe stikstofberekening gemaakt. Aan 
de hand van deze berekeningen wordt het 
ontwerpbestemmingsplan voorbereid op ter 
visielegging in de loop van 2023.

2021/06 Raadsvergadering 
01-11-2021 05.a. 
moties inclusief 
preadviezen bij 
begroting

CDA D66 
Heiloo-
2000 PvdA

Motie CDA D66 
Heiloo2000 
Programmabegrotin
g 2022 Onderzoek 
prefab of 
houtskeletbouw 1 
nov 2021

De raad verzoekt het college:  1. Te onderzoeken 
wat de mogelijkheden zijn om in plaats van 
traditionele bouw op duurzame wijze betaalbare 
sociale koopwoningen te (laten) realiseren door 
andere bouwtechnieken, zoals prefab- en 
houtskeletbouw  2. Hierbij aan te geven welke 
voordelen hiermee kunnen worden behaald en op 
welke wijze dat via te stellen eisen en in 
samenspraak met ontwikkelaars kan worden 
gerealiseerd.

In het nieuwe collegeprogramma is dit ook als 
opdracht meegegeven aan het college. Het college 
zal dit meenemen in het op te stellen 
uitvoeringsprogramma. 

B&W 20221115: Het college ziet dat door het belang 
om emissieloos te bouwen(waaronder stikstof) de 
prijsstijgingen van bouwmaterialen en de schaarste 
aan personeel bouwbedrijven zoeken naar andere 
bouwmethoden die sneller zijn, minder dure of minder 
niet herbruikbare grondstoffen vergen en minder 
arbeidsintensief zijn. Een onderzoek van onze kant 
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lijkt daar niets aan te kunnen toevoegen en is ook niet 
nodig. De economische omstandigheden en de 
toenemende aandacht voor circulariteit, 
natuurinclusief en emissieloos te bouwen, dwingen 
bouwers al om andere minder traditionele 
bouwmethoden toe te passen.
Daar waar er sprake is van ontwikkelingen door de 
corporatie willen we daar afspraken over maken. De 
andere partijen zullen we daar nadrukkelijk toe 
stimuleren en aansluiten bij hun eigen ambities op dat 
punt.

B&W 15-12-2022 Als gemeente kunnen we wettelijk 
niet meer meegeven dan het bouwbesluit met daarin 
ook de MPG (Milieuprestatie Gebouwen) norm van 
0,8. Streven was eerder om deze norm in 2030 naar 
0,5 te brengen. Het ministerie heeft aangegeven om 
dit al in 2025 in te laten gaan. Door circulair te 
bouwen (biosbased/hout, prefab, modulair) is het 
mogelijk om op een MPG score van 0,5 uit te komen.

Bouwbedrijven, projectontwikkelaars, overheden 
moeten zich hier op gaan voorbereiden. Wij zullen dit 
ook nadrukkelijk bevorderen.
Alleen dit kan bij externe partijen niet afgedwongen 
worden. We kunnen wel: 
- Als gemeente bij de aanbesteding eisen opnemen 
t.a.v. de minimale MPG score.
- Bij gronduitgifte kan de gemeente voorwaarden 
meegeven zoals b.v. een MPG score.
- Betrekken bij de prestatieafspraken met Kennemer 
Wonen.

2021/05 Raadsvergadering 
01-11-2021 05.a. 

CDA VVD 
Heiloo-

Motie CDA VVD HL 
Heiloo2000 PvdA 

1. spreekt uit een groot belang te hechten aan 
het realiseren van een zonnegeluidsscherm langs 

Het college is via het OER-programma A9 op 
ambtelijk en bestuurlijk niveau in gesprek met 
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moties inclusief 
preadviezen bij 
begroting

2000 
Heiloo 
Lokaal 
PvdA D66

D66  
Programmabegrotin
g 2022 
zonnegeluidsscher
m Heiloo A9 1 nov 
2021

de A9 vanaf verkeersplein Kooimeer tot en met 
de Lagelaan, en  
2. verzoekt het college om met de Provincie, 
Rijkswaterstaat, en andere betrokken partijen in 
gesprek te gaan om dit te realiseren, indien nodig 
en zo mogelijk via het OER-programma en/of de 
RES2.0  
3. de raad uiterlijk medio maart 2022 te 
informeren over de kansrijkheid van realisatie en 
financiële haalbaarheid van het 
zonnegeluidscherm.

Rijkswaterstaat, Provincie Noord-Holland en andere 
gemeenten langs de A9. Momenteel zijn alle partijen 
met elkaar in gesprek over de afronding van de eerste 
fase van het OER-programma, waarvan het opstellen 
van een globale business case één van de activiteiten 
is. In Q4 van 2022 voorziet het college de raad van 
meer informatie over de kansrijkheid van realisatie en 
financiële haalbaarheid van het zonnegeluidscherm. 
Er zal eveneens ingegaan worden op het vervolg van 
het gehele OER-programma A9 en wat dat voor de 
gemeente Heiloo en de realisatie van het 
zonnegeluidsscherm betekent. 

B&W 20221115: Recent heeft het college via een RIB 
van 25/10/22 de raad geïnformeerd op de stand van 
zaken m.b.t. het programma OER en het vervolg voor 
de gemeente Heiloo. 
B&W 17-01-23 update
Er is vanuit het programma OER een pilot vanuit de 
provincie gestart langs de A7. Met deze pilot wordt 
oa. gekeken naar de kosten van energieopwekking, 
inpassing in het landschap en verkeersveiligheid. 

2021/04 Raadsvergadering 
21-06-2021 03.05. 
RES 1.0

VVD D66 
CDA

Motie VVD D66 
CDA RES - 
zoekgebied 13 zon 
en wind en 
600meter 
afstandnorm

Te onderzoeken welke mogelijkheden er zijn om 
met inachtneming van de 600 meter grens aan 
zoekgebied 13 ook de functie “wind” toe te 
voegen, waardoor er 1 of enkele molens 
geplaatst kunnen worden    daarover dit najaar 
een voorstel te doen aan de Raad

Als eerste stap in dit proces is het van belang dat er 
een nieuw overleg met de grondeigenaren plaatsvindt 
en met Provincie Noord-Holland om de motie te 
bespreken en hun standpunt over het gebied. De 
bollenboeren in de BUCH regio en ook in gemeente 
Heiloo hebben tijdens het participatieproces namelijk 
hun stem goed laten horen. Voor het betrekken van 
ondernemers bij dit proces is het essentieel eerst met 
hen in gesprek gaan voordat er andere stappen 
genomen kunnen worden. Daarnaast is er ambtelijk 
een verkenning geweest welke onderzoeken mogelijk 
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zouden zijn zoals het bekijken van vliegroutes en 
milieu effect rapportages. Daarnaast is het ook de 
vraag hoe omwonenden kijken naar een eventuele 
ontwikkeling. Dit soort onderzoeken dienen door de 
initiatiefnemer en ontwikkelaar ondernomen te 
worden en zijn onderdeel van een (meestal zeer 
rendabele business case). Het college voorziet de 
raad in Q4 van verdere informatie. 

B&W 2022/11/15: Er is nog geen nieuwe informatie 
beschikbaar over deze motie. Het college pakt het 
dossier in 2023 verder op. 

2021/03 Raadsvergadering 
21-06-2021 03.06. 
Groenbeheerplan 
met 
Amendementen & 
moties

Heiloo-
2000

Motie Heiloo2000 
bescherming 
houtwallen

Te laten inventariseren welke houtwallen in 
Zuiderloo en Zandzoom behouden, 
gerestaureerd of gerenoveerd kunnen worden   • 
een nieuwe kaart te laten maken met alle 
houtwallen van Zuiderloo en Zandzoom erop voor 
de Nota Beheer Houtwallen   • deze houtwallen 
ter bescherming op te nemen in een adequaat 
juridisch beschermingsmodel   • of indien 
mogelijk direct in het Gemeentelijke Erfgoed 
Register.

Zie ook bijlage stavaza deel 1 Raad 30-5-22: 
Gevraagd is beter toe te zien op handhaving regels. 
Afgelopen tijd zijn toch weer wallen gekapt. Ligt nu 
dwangsom van de Omgevingsdienst. Reactie 
gevraagd van wethouder van deze actualiteiten.  
B&W 21-6-22: De ODNHN ziet namens de provincie 
NH op de handhaving van de regels m.b.t. de 
verleende ontheffingen Wet natuurbescherming 
(Wnb). In dat kader is inderdaad een last onder 
dwangsom opgelegd aan Kuin Vastgoedontwikkeling 
BV in het kader van de ontwikkeling van de locatie 
Liguster Zuid (tussen Krommelaan en 
Vennewatersweg, en tussen Hoogeweg en Veldbies). 
Dwangsom van €10.000,- is verschuldigd (door Kuin 
aan de provincie NH) als herstelwerk-zaamheden niet 
volledig of niet tijdig worden doorgevoerd, danwel niet 
behouden blijven. Herstelwerkzaamheden luiden als 
volgt: ‘Het herstellen van de cultuurhistorische haag 
door tussen half november 2022 en half maart 2023, 
mits het niet vriest, een elzensingel bestaande uit 
zwarte elzen, aan te planten ter plaatse van de 
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gekapte houtwal langs de noordzijde van percelen 
met de kadastrale nummers E3416 en E3216 te 
Heiloo en in stand te houden. Voor de aanplant dient 
u een bewortelde stek van een els met de maat 200-
250 cm hoogte vanaf de wortelhals te kiezen en 
dienen de elzen op een onderlinge afstand van 1 
meter in een onbewerkte bodem te worden geplant 
(een boompaal is niet nodig). De plantgaten dienen 
zo ruim te zijn dat het wortelgestel er goed in past, 
een plantgat van ongeveer 40x40 cm. Om het 
aanslaan van de elzen te bevorderen moeten deze, 
indien nodig, bewaterd worden. Geplante elzen die 
niet aanslaan moeten worden vervangen.’ 
Herstelwerkzaamheden staan (door Kuin 
Vastgoedontwikkeling BV) ingepland voor begin 
2023. De kap van deze bomen is overigens van begin 
vorig jaar. Recenter zijn houtwalleen doorbroken t.b.v. 
aanleg van hoofdinfrastructuur In Zuiderloo in de lijn 
van de Liguster. Voor wat dit betreft wordt verwezen 
naar de memo van het college d.d. 9 maart 2022.

Het onderhoud en beheer van de houtwallen in 
Zuiderloo is geregeld in het beheerplan Elzenwallen 
dat is vastgesteld in 2021. In het nieuwe 
groenbeleidsplan 2023-2033 zal aan de adequate 
bescherming van houtwallen aandacht geschonken 
worden. Dit geldt ook voor het onderhoud en beheer 
van houtwallen. Een brede inventarisatie van 
houtwallen is dan noodzakelijk en de wijze van 
juridische bescherming dient te worden onderzocht.

B&W 17-01-23 update
De verwachting is dat het Groenbeleidsplan in Q4 
2023 vastgesteld wordt. 
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2021/02 Raadsvergadering 
21-06-2021 03.06. 
Groenbeheerplan 
met 
Amendementen & 
moties

GBH PvdA 
Heiloo 
Lokaal

Motie GBH 
groenbeheersplan 
inkorten

1. De werking van het voorliggende 
Groenbeheerplan 2021- 2031 in te korten tot 
2022, het jaar waarin het Groenbeleidsplan dient 
te worden geactualiseerd.  2. Het 
Groenbeheerplan in 2022 te actualiseren op 
grond van het geactualiseerd Groenbeleidsplan 
2022-2032

B&W 17-01-23 update
In 2022 is begonnen met een nieuw 
groenbeleidsplan. De verwachting is dat deze in Q4 
2023 wordt vastgesteld. Dit betekent dat eventuele 
actualisatie van het beheerplan niet eerder dan eind 
2023, begin 2024 kan plaatsvinden.

2021/01 Raadsvergadering 
21-06-2021 03.06. 
Groenbeheerplan 
met 
Amendementen & 
moties

D66 Motie D66 
Groenbeheerplan 
Integratie 
ecologische 
principes.

De raad verzoekt het college  - bij de ontwikkeling 
van het nieuwe Groenbeleidsplan ecologische 
expertise aan te stellen.  - Volgend op de 
vaststelling van het nieuwe Ecologisch 
Groenbeleidsplan in 2022, het Groenbeheerplan 
en het Bomenplan hiermee in overeenstemming 
te brengen en de uitvoering periodiek te 
monitoren.  - Ervoor zorg te dragen dat het 
werken vanuit actuele ecologische principes, 
kennis en inzichten geïntegreerd en structureel 
verankerd worden in alle bij het groenbeleid, - 
beheer en -onderhoud betrokken ambtelijke 
sectoren en afdelingen.  - Het werken vanuit 
actuele ecologische principes, kennis en 
inzichten leidend te maken in de 
opdrachtverlening aan derden in het groenbeheer 
(inclusief waterbeheer).   en gaat over tot de orde 
van de dag.

De integrale actuele ecologische principes worden 
meegenomen in het nieuw op te stellen 
groenbeleidsplan in 2022. (B&W 31 augustus). Geen 
actuelere stand van zaken (30-5-22).
15-11-2022 Geen bijzonderheden op dit moment. 

B&W 17-01-23 update
Het Groenbeheerplan zal, indien noodzakelijk, 
geactualiseerd worden en in overeenstemming 
worden gebracht met het Groenbeleidsplan. 
Monitoring zal als leidend principe worden 
meegenomen in het Groenbeleidsplan.

2020/01 Raadsvergadering 
03-02-2020 10. 
Motie vreemd aan 
de agenda CDA 
Heiloo-2000 
Schone Lucht 
akkoord 2020

CDA 
Heiloo-
2000

Motie vreemd aan 
de agenda CDA 
Heiloo-2000 
Schone Lucht 
akkoord 2020

De raad verzoekt het college: • Voor 1 juni 2020 
te onderzoeken op welke wijze  de gemeente 
Heiloo – aanvullend op bestaand beleid - 
uitvoering zou kunnen geven aan het “Schone 
Lucht Akkoord”, en daarbij aan te geven wat de 
benodigde middelen daarvoor zijn en wat de 
impact, haalbaarheid en draagvlak daarvoor is   
en gaat over tot de orde van de dag.

Onderzoek is opgestart waarbij aan de 
Omgevingsdienst NHN om advies is gevraagd. De 
OD NHN heeft een advies uitgebracht waarin wordt 
ontraden om het akkoord te ondertekenen. Onder 
andere omdat de impact voor Heiloo als zeer gering 
wordt ingeschat in relatie tot de eventuele 
inspanningen. In samenwerking met een aantal 
regiogemeenten wordt onderzocht in hoeverre het 
“Schone Lucht Akkoord” kan bijdragen in het kader 



Overzicht aangenomen moties raadsvergadering 23 JANUARI 2023
Blauwe tekst: nieuwe stand van zaken
Rood: voorstel van B&W om deze als afgehandeld te beschouwen en van de lijst af te voeren 

22

van houtstookoverlast. De uitkomsten hiervan worden 
in Q1 2022 verwacht.  (B&W 2 november 2021)  Op 
14 februari 2022 zijn door de fractie van het CDA 
technische vragen gesteld omtrent deze motie. Hierin 
staat dat het advies (nog) niet is gedeeld met de raad. 
Enerzijds omdat in het advies werd aangeraden om 
de buur- of regiogemeenten te betrekken bij de 
ondertekening van het akkoord. Anderzijds omdat het 
advies als niet volledig werd beschouwd. Bijvoorbeeld 
omdat het onderwerp houtstook en de inzichten van 
de GGD niet zijn meegewogen. Zodra wij een 
compleet advies hebben, zullen wij uw raad hierover 
informeren. (B&W april 22) Momenteel (aug/sept 
2022) wordt gewerkt aan een nader advies over het 
Schone Lucht Akkoord. 
B&W 21-6-22: De raad wordt voor 1 oktober 
geïnformeerd.

B&W 17-01-23 update
Een advies over het al dan niet ondertekenen van het 
Schone Lucht Akkoord wordt afgerond in Q1 2023.


